
آرمان ملی: در حالی که قرار بود روز گذشته مجمع 
فوق العاده باشگاه های سرخابی پایتخت برگزار شود، این مجامع 

به روز یکشنبه 21 خردادماه موکول شد.
  مجمع استقلال 

صبح دیروز مجمع فوق العاده باشگاه استقلال با حضور 
نماینده های وزارت ورزش، وزارت امور اقتصاد و دارایی و وزارت 
دادگستری برگزار شد. درحالی که پیش از این اعلام شده بود 
جلسه دیروز برای تغییر و تحولات هیات مدیره باشگاه استقلال 
برگزار می شود، اما غیبت مدیران این باشگاه سوال برانگیز بود و 
می توان گفت این اتفاق نشانه اعتراض به اصرار حسین قربانزاده 
)رئیس سازمان خصوصی سازی( برای برگزاری هرچه زودتر 
مجمع باشگاه استقلال و مشخص شدن ترکیب هیات مدیره 
این باشگاه است. بر اساس پیگیری ها مشخص شد لیست 
ارائه شده توسط قربانزاده برای معرفی اعضای هیات مدیره 
باشگاه استقلال حاوی افرادی است که مطرح نیستند. به همین 
خاطر وزارت ورزش پیش از این به وزارت اقتصاد و دارایی اعلام 
کرده بود باید بررسی بیشتری روی این افراد صورت بگیرد و 
مجمع به تعویق بیفتد، اما قربانزاده با این مسأله مخالفت و اعلام 
کرد که این جلسه باید حتما در تاریخ اعلام شده )16 خرداد( 
برگزار شود و همین مسأله مورد اعتراض وزارت ورزش و باشگاه 
استقلال قرار گرفت. با این حال جلسه در حالی برگزار شد که 
2 نفر به عنوان سهامداران استقلال در جلسه حضور داشتند تا 
به صحبت در مورد مشکلات این باشگاه بپردازند. ضمن اینکه 
در جلسه نماینده وزارت دادگستری به قربانزاده اعلام کرد افراد 
معرفی شده برای حضور در هیات مدیره باشگاه استقلال افراد 
مطرحی نیستند و بررسی رزومه آنها نیاز به زمان دارد که همین 
موضوع باعث شد تا این مجمع به روز یکشنبه 21 خردادماه 
موکول شود که این موضوع با موافقت فلاح نماینده وزارت 
ورزش و جوانان هم همراه شد و در نهایت در مجمع بر اساس 

قانون تنفس اعلام شد. 
  مجمع پرسپولیس

مجمع عمومی عادی باشگاه پرسپولیس با حضور فلاح 
مدیرکل حقوقی وزارت ورزش و جوانان و پیله فروش عضو هیات 

عامل سازمان خصوصی سازی با اعلام تنفس به پایان رسید. 
  توضیح وزارت ورزش 

مدیرکل امور حقوقی وزارت ورزش، توضیحاتی را در 
خصوص برگزاری جلسه مجمع سرخابی ها ارائه کرد. مرتضی 
فلاح در خصوص برگزاری جلسه مجمع باشگاه استقلال، 

اظهار داشت: قرار بود در این مجمع تعیین اعضای هیات مدیره 
باشگاه استقلال اقدام شود. عدم هماهنگی بین وزارت اقتصاد، 
سازمان خصوصی سازی و وزارت ورزش مقرر شد مدتی 
بها عنوان تنفس برای مجمع اقدام شود تا نسبت به بررسی 
کامل صلاحیت تخصصی فنی و اجرایی اعضای هیات مدیره 
از طریق دستگاه ورزش اقدام شود و در جلسه بدوی با اعمال 
صلاحیت های مدیریتی و سایر موضوعات به معرفی افراد دارای 
صلاحیت اقدام شود. مدیرکل امور حقوقی وزارت ورزش در 
مورد اینکه ملاک و معیار انتخاب افراد چیست، گفت: بحث های 
تخصصیِ مالی و معاملاتی، آشنایی به مسائل ورزشی وحقوق 
ورزشی، کلیات دو باشگاه و معضلاتشان، درآمدزایی و ایجاد 
درآمدهای پایدار برای دو باشگاه است. مهم ترین شاخصه این 
است که وفادار باشند و به آن شرکت تعهد داشته باشند. در 
راستای اعمال نظارت حداکثری وزارت ورزش و وزارت اقتصاد، 
مقرر شد اعضای هیات مدیره تیمی باشند که در کلیه امورات 
هم پوشانی داشته باشند و نسبت به انجام امورات دو شرکت 
به نحو احسن اقدام کنند. وی در مورد اینکه متولی برگزاری 
جلسه امروز چه نهادی بود، عنوان کرد: 3 دستگاه وزارت 
اقتصاد، ورزش و دادگستری عضو اصلی مجمع هستند. طبق 
رویه و سنوات گذشته متولی عام و خاص در حوزه تخصصی 
ورزش، وزارت ورزش است و مجمع را برگزار می کند اما با 
توجه به اختلاف نظراتی که قبلا بین دو دستگاه ایجاد شده 
بود، با تعاملات انجام شده برای رفع اختلافات، فی الحال این 
مجمع با هماهنگی وزارتخانه برگزار شده، اما قرار نبود اعضای 
هیات مدیره مشخص شوند فلاح افزود: قبلا قرار بود کارگروهی 
برای تعیین و بررسی صلاحیت اعضای هیات مدیره و حتی 
صلاحیت امنیتی آن ها از سوی مراجع مربوطه، اقدام کند که 
این موضوع در حال بررسی است. امیدوارم در چند روز آتی این 
کار انجام شود. مجمع باشگاه پرسپولیس هم ان شاا... به همین 

منوال خواهد بود. 
  کنایه؟

فارس نوشت: رئیس سازمان خصوصی سازی پس از برگزاری 
مجمع باشگاه استقلال در مصاحبه ای کنایه آمیز اعلام کرد: 
هیات مدیره پرسپولیس و استقلال نیاز به ابوالمشاغل ندارد. 
این صحبت های کنایه آمیز قربان زاده به نظر می رسد خطاب به 
سه عضو هیات مدیره باشگاه پرسپولیس که علاوه بر عضویت 
در هیات مدیره این باشگاه، سمت های دیگری را هم برعهده 
دارند. حسین شهریاری رئیس هیات مدیره باشگاه پرسپولیس، 

سرپرست صندوق حمایت از پیشکسوتان است و علاوه بر آن 
مدیرعاملی یکی از زیرمجموعه های شرکت خودروسازی سایپا 
را برعهده دارد. محمد دلبری دیگر عضو هیات مدیره باشگاه 
پرسپولیس، رئیس هیات مدیره صندوق فرهنگیان است و به 
عنوان معاون یکی از بخش های آستان قدس رضوی هم فعالیت 
می کند. دیگر عضو هیات مدیره پرسپولیس پوراحمدی است که 
مدیرعامل صندوق حمایت از هنرمندان است. این صحبت های 
قربان زاده در حالی مطرح شده که این سه عضو هیات مدیره 
پرسپولیس به عنوان اعضای مؤظف مشغول به کار نیستند و 

فقط در جلسات هیات مدیره حضور پیدا می کنند. 
  جلسه بعدی؟

معاون رئیس سازمان خصوصی سازی گفت: مجمع دو 
باشگاه استقلال و پرسپولیس 21 خرداد برای معرفی اعضای 
هیات مدیره برگزار خواهد شد. میثم پیله فروش، معاون 
رئیس سازمان خصوصی سازی درباره مباحث مطرح شده در 
جلسه مجمع باشگاه پرسپولیس گفت: قرار بود مجمع باشگاه 
پرسپولیس برای انتخاب اعضای هیات مدیره 3۰ اردیبهشت 
برگزار شود، اما با درخواست وزارت ورزش برگزاری مجمع 
تا پایان لیگ و جام حذفی به تعویق افتاد و به 16 خرداد 
موکول شد. از 2۷ فروردین بعد از اینکه وزیر اقتصاد برگزاری 
مجامع دو باشگاه را به سازمان خصوصی سازی تفویض کرد 
جلسات هیات نظارت بر فرآیند واگذاری دو باشگاه با حضور 
وزارت ورزش شکل گرفت. وی افزود: اولین دستور کار این 
هیات برگزاری جلسات مصاحبه با داوطلبان هیات مدیره بود. 
نزدیک به 3۰ نفر داوطلب رزومه ارائه کردند و در جلسات 
مصاحبه شرکت داشتند که برخی جلسات بیش از یک ساعت 
به طول انجامید. ۷ یا ۸ جلسه برگزار شد و نمایندگان وزارت 
ورزش نیز در برخی جلسات حضور داشتند. معاون سازمان 
خصوصی سازی افزود: از نظر سازمان خصوصی سازی جمع 
بندی حاصل شد و می توانستیم امروز اعضای هیات مدیره 
دو باشگاه را معرفی کنیم اما با درخواست وزارت ورزش 
چند روز مجمع به تعویق افتاد تا هماهنگی بیشتری صورت 
بگیرد. ان شاءا... صبح 21 خرداد مجمع استقلال و بعد از ظهر 
همان روز مجمع پرسپولیس برای معرفی اعضای هیات مدیره 
برگزار خواهد شد. وی درباره احتمال ماندن درویش در تیم 
پرسپولیس خاطرنشان کرد: یکشنبه همه این مسائل شفاف 
سازی خواهد شد. هماهنگی های لازم با وزیر ورزش صورت 

می گیرد. 
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دیدگـاه

گفت وگو

آرمان ملی: تیم های ملی ایران و ژاپن در 
نخستین دیدار خود از لیگ ملت های والیبال 
2۰23، در شهر ناگویا به مصاف هم رفتند که 
این دیدار با حساب 3 بر صفر به سود ژاپن 

به پایان رسید. 
 گزارش بازی 

ژاپنی ها با حمایت تماشاگران خودی، 
شروع بهتری داشتند و با برتری 3 بر صفر، 
عطایی را مجبور به استفاده از نخستین وقت 
استراحت فنی خود کرد. بازی هوشمندانه 
تیم ملی ژاپن بعد از این وقفه هم ادامه پیدا 
کرد که باعث برتری 1۷ بر ۷ این تیم شد. 
اختلاف امتیاز ایجاد شده، تمرکز ملی پوشان 
ایران را تا حد زیادی از بین برد تا اینکه ست 
نخست با حساب 25 بر 16 به سود ژاپن به 
پایان رسید. تیم ایران در ست دوم به جو 
سنگین سالن، تطابق پیدا کرد و عملکرد 
بهتری در حمله داشت. برتری تیم ایران تا 
امتیاز 15 ادامه پیدا کرد ولی بازی عجولانه 
شاگردان عطایی، کار دستشان داد و بازی 
به تساوی کشیده شد. سرویس های خوب 
بازیکنان ژاپن با دریافت های خوبی در زمین 
ایران مواجه نمی شد و به تبع آن با حملات 

خوبی همراه نمی شد. محمدطاهر وادی در 
پایان این ست برای تغییر جریان بازی به 
زمین آمد ولی در نهایت چشم بادامی ها 
25 بر 22 برنده شدند. تیم ایران اگرچه 
در دفاع، آمار بهتری داشت و کم اشتباه تر 
بود اما در حمله حریف ژاپن نشد. حملات 
و توپگیری داخل میدان موثر، مشخصه 
بازی ژاپن در این دیدار بود ولی تیم ایران در 
مقابل از ترکیب ثابتی استفاده نمی کرد. جواد 
معنوی نژاد در ست سوم، جای امیرحسین 
اسفندیار را گرفت تا شاید توپ های بهتری 
به دست وادی برسد. توصیه های کادر فنی 
در این ست هم در زمین عملی نشد و به 
کار ملی پوشان نیامد. ژاپن، ست سوم را 

با پیروزی 25 بر 19 به ست پایانی تبدیل 
کرد و 3 بر صفر برنده شد. تیم ایران در بازی 
بعدی خود از ساعت 12: 3۰ روز پنج شنبه 

به مصاف لهستان خواهد رفت. 
 صحبت عطایی 

بهروز عطایی، سرمربی تیم ملی والیبال 
ایران بعد از پایان بازی اظهار کرد: پیش بینی 
می کردیم بازی سختی داشته باشیم. با 
توجه به اینکه ژاپن در خانه خودش بازی 
می کرد، عملکرد قابل قبولی ارائه داد. هیچ 
چیز برای تیم ملی والیبال ایران تمام نشده 
است. معمولا لیگ ملت ها را بد شروع 
می کنیم. در روزی که مخصوصا در کارهای 
تهاجمی خوب نبودیم، نتیجه را واگذار 

کردیم. سرمربی تیم ملی والیبال ایران در 
ادامه گفت: ژاپن هم امروز فوق العاده نبود 
و یک بازی متوسط کم خطا را به نمایش 
گذاشت. سعی می کنیم این بازی را فراموش 
کنیم. حداقل یازده مسابقه دیگر پیش رو 
خواهیم داشت که برای آن ها برنامه ریزی 
می کنیم. عطایی تاکید کرد: قطعا نمایشی 
که از بچه های ایران در بازی های بعدی 
خواهید دید، متفاوت از این خواهد بود. 
خیلی اهمیتی به این باخت نمی دهیم و 
سعی می کنیم مسیر پیش رو را به بهترین 
شکل ادامه دهیم. وی درباره اشتباهات ایران 
در ست دوم مسابقه با ژاپن تصریح کرد: در 
ست دوم یک سری اشتباهات ساده و به 
نوعی بچگانه اتفاق افتاد. سه، چهار امتیاز 
جلو بودیم و می توانستیم شرایط را مدیریت 
کنیم. یک خطای ارنج بد و دو خطای حمله 
بدتر اتفاق افتاد. ژاپن کاملا کم خطا بود و از 
اشتباهات تیم ایران استفاده بهینه داشت. 
آنها در کار توپ گیری فوق العاده بودند، اما در 
سرویس و حمله عالی نبودند. جلوی تیمی 
مثل ژاپن باید با تمام قدرت، کم اشتباه و با 

حوصله بازی کرد. 

  کوتاه 
تسنیم: امیر عابدزاده با انتشار ویدئویی در حساب 
کاربری اش در شبکه اجتماعی »اینستاگرام« که حاوی پیام 
خداحافظی اش از تیم پونفرادینا و هوادارانش است، گفت: 
»به پونفرادینای عزیزم و خانواده ام از برسیانو )لقب این تیم 
اسپانیایی(؛ دو سال پیش یک چالش انفرادی را در شهری 
ناشناخته شروع کردم، اما الان می توانم بگویم که تنها نیستم، 
بلکه هزاران دوست در این مرحله از زندگی ام پیدا کردم و 
بخشی از وجودم برای همیشه در اینجا خواهد ماند. نمی توانم 
بیشتر از این از شما تشکر کنم که چقدر خوب از من استقبال 
کردید که باعث شد تا احساس کنم در خانه هستم. همچنین 
با هر پیروزی چه حس خوبی به من دادید و ما را به تلاش برای 
پیشرفت پس از شکست سوق دادید و بعد از هر مهار توپ و 

هر حرکت من را مورد تشویق و دلگرمی خود قرار دادید.« 

بیــن المــلل 
از  باشگاه میلآن که  فنی  مالدینی، مدیر  پائولو   
تصمیم گیرندگان ارشد این باشگاه در سالیان گذشته بود، از 
سمت خود برکنار شد. به گزارش فوتبال ایتالیا، پائولو مالدینی 
و ریکی ماسارا پس از یک جلسه پرتنش با جری کاردیناله، 
مالک میلان از سمت های خود اخراج شدند. قرار بود در این 
جلسه برنامه های میلان برای فصل بعد مشخص شود، که 
در نهایت بین دو طرف مجادله صورت گرفت و در نهایت 
حکم خروج مالدینی و ماسارا اعلام شد. این اتفاق به معنای 
دگرگونی کامل در ساختار باشگاه میلان است، جایی که 
مالدینی و ماسارا مسئولیت نقل وانتقالات و مذاکره قراردادها 
را بر عهده داشتند. این یک جدایی دردناک برای هواداران 
میلان است چرا که مالدینی در تمام دوران حرفه ای خود در 
این باشگاه بوده است، ابتدا به عنوان بازیکن و سپس از سال 
2۰1۸ مدیر فنی این باشگاه بود. میلان فصل قبل نتوانست 
از عنوان قهرمانی خود در لیگ ایتالیا دفاع کند و تنها توانست 
سهمیه لیگ قهرمانان اروپا را به دست بیاورد و در لیگ 
قهرمانان نیز در مرحله نیمه نهایی ناکام ماند و از رسیدن به 
دیدار نهایی بازماند. گزینه اول برای جایگزینی پائولو مالدینی 
در پست مدیر فنی »ایگلی تاره« است که دیروز صبح اعلام 
کرد قراردادش را به عنوان مدیر ورزشی لاتزیو تمدید نخواهد 
کرد و گفته می شود او به زودی راهی میلان می شود تا به جای 

مالدینی معرفی شود. 

   مبهم
صالح حردانی با انتشار یک استوری، ضمن تشکر 
از هواداران استقلال، جملات مبهمی را به زبان آورد. 
صالح حردانی که از فولاد آمد و خود را خیلی زود به 
کادر فنی و در رأس آنها، فرهاد مجیدی، ثابت کرد 
ولی در فصل گذشته نتوانست به عملکرد خوب خود 

ادامه دهد. 

 توافق 
باشگاه نساجی مازندران رسماً اعلام کرد، تیم فوتبال 
این باشگاه در دو فصل پیش رو با هدایت سیدمهدی 
رحمتی به میدان خواهد رفت. سید مهدی رحمتی دیروز 
بعد از نظر جمعی اعضای هیات مدیره باشگاه نساجی، 
به عنوان سرمربی جدید این تیم مازندرانی، قرارداد دو 

ساله ای را با باشگاه امضا کرد. 

       جایزه 
جک گریلیش قهرمانی در جام حذفی انگلیس را به 
سبک ویژه ای جشن گرفت. او لامبورگینی خود را به 
رنگ آبی آسمانی درآورد. ارزش این مدل از لامبورگینی 
پیش از شخصی سازی حدود 205 تا 210 هزار پوند است 
و مهاجم تیم ملی انگلیس ماشین خود را به رنگ آبی 

آسمانی درآورده است. 

ت
شــ

س نو
عک

دختر هندبالیست ایران در لیگ  
رومانی

ایسنا: دروازه بان تیم ملی هندبال زنان 
ایران راهی لیگ رومانی شد. فاطمه خلیلی 
بهفر دروازه بان تیم ملی هندبال زنان ایران 
 csm برای فصل پیش رو در باشگاه هندبال
Iasi رومانی بازی خواهد کرد. او قرار است 
در تیرماه امسال در جلسه تیمی این باشگاه 
حاضر شود. خلیلی تا سال 2۰21 در لیگ 
هندبال ایران در چهار تیم  هدف پویان جوان، 
نفت و گاز گچساران، چمران لارستان و 
اشتادسازه بازی کرد و بعد از آن به آنادولو 
آنتالیا در ترکیه پیوست و با 129 سیو در 
جمع 5 دروازه بان برتر سوپرلیگ ترکیه قرار 
گرفت. این دروازه بان همراه تیم ملی هندبال 
زنان ایران در مسابقات قهرمانی آسیا جواز 
حضور در مسابقات جهانی را کسب کرد و در 
مسابقات جهانی اسپانیا با 1۸ سیو مقابل نروژ 

برترین بازیکن آن دیدار شد. 

سقوط حسن یزدانی و تیلور در 
رنکینگ ۸۶ کیلو

تیلور  دیوید  و  یزدانی  حسن  تسنیم: 
آمریکایی با نتایج رقم خورده در سومین 
تورنمنت رنکنیگ دار اتحادیه جهانی به رنک 
۴ و 5 وزن ۸6 کیلوگرم سقوط کردند. در پایان 
تورنمنت رنکینگ دار سوم اتحادیه جهانی که 
در غیاب دو تیم کشتی آزاد ایران و آمریکا طی 
روزهای 11 تا 1۴ خرداد در بیشکک برگزار 
شد، جایگاه کشتی گیران در اوزان دهگانه با 
تغییراتی مواجه شد که براساس آن، تنها کسی 
که همچنان به واسطه امتیاز بالای مدال طلای 
جهانی اش، رنک یک را در وزن خود در اختیار 
دارد، رحمان عموزاد است که البته با توجه به 
فاصله امتیازی اش با نفر دوم که دیاکو میهالیس 
است، اگر کشتی گیر آمریکایی بعد از برگزاری 
فاینال ایکس تصمیم به شرکت در آخرین 
تورنمنت رنکینگ دار بگیرد، می تواند جایگاه 

اول این وزن را از آن خود کند. 

خارج ازمستطیل سبز

برکناری آرش میراسماعیلی  
از ریاست فدراسیون جودو

رئیس فدراسیون جودو از سمت خود 
برکنار شد. با حکم وزیر ورزش و جوانان نصرا... 
پریچهره به عنوان جانشین آرش میراسماعیلی، 
سرپرست فدراسیون جودو شد. مراسم معارفه 
فردا  جودو  فدراسیون  جدید  سرپرست 
چهارشنبه برگزار می شود. مدیرکلی ورزش 
و جوانان استان تهران از جمله سوابق پریچهره 
در ورزش کشور است. آرش میراسماعیلی 
برای دومین مرتبه متوالی در تاریخ 22 اسفند 
سال گذشته به عنوان رئیس فدراسیون جودو 

انتخاب شده بود. 

خبـــــر

پنج دلیل برای موفقیت پرسپولیس 

پنج عامل در موفقیت هر تیمی نقش دارد که در پرسپولیس 
هم وجود داشت. مدیریت باشگاه که همه جوره پشت سر تیم 
باشد، کادرفنی که در هر شرایطی پشت بازیکنان باشد، 
حمایت پیشکسوتان از تیم در کل فصل ادامه یابد، هواداران 
که صاحبان حقیقی باشگاه هستند پشتیبانی را از تیم 
قطع نکنند و بازیکنان که بدون توجه به حاشیه در خدمت 
خواسته های کادرفنی باشند. در این فصل دو عامل دیگر علاوه 
بر پنج موردی که لازمه قهرمانی تیم است به پرسپولیس 
کمک کرد تا قهرمان دو جام شود و ناخواسته فاتح سوپرجام 
هم شده است. اول اینکه طرفداران که یار دوازدهم هستند 
یکپارچه و متحد پشت سر تیم بودند. مورد دوم که خیلی 
تأثیر داشت ریکاردو ساپینتو بود چون او استقلال را نابود کرد 
و عملًا کمک کرد تا پرسپولیس دو قهرمانی به دست آورد و 
دبل کند. در دربی جام حذفی که به جای داشتن برنامه برای 
گلزنی به پرسپولیس به خطای مشکوک به پنالتی معترض 
بود و به شکلی رفتار کرد تا تمرکز بازیکنانش را بگیرد. در 
فینال جام حذفی هم تیمش در بهترین زمان ممکن گل 
تساوی را زد و آب سردی بر پیکر حریف سنتی بود ولی به 
جای آنکه فضا را به سمتی ببرد که تیمش با روحیه بهتر 
به دنبال گل برتری در وقت های اضافه باشد کاری کرد تا از 
داور کارت قرمز بگیرد و بعد هم جنجال هایی که کنار زمین 
ایجاد کرد عملا باعث شد تا پرسپولیس به بازی برگردد و در 
نهایت برنده شود. دلیل دشنام دادن تماشاگران به یکدیگر 
اشتباهات داوری است. وقتی پنالتی مسجل بر روی عیسی 
آل کثیر شبیه سازی مهاجم پرسپولیس تلقی می شود و داور 
کارت زرد هم می دهد، آن وقت تماشاگران اشتباه فاحش 
داور را استقلالی یا پرسپولیسی بودن او می دانند و به همدیگر 
توهین می کنند. از سویی دیگر برخی بازیکنان نمی توانند 
در جریان بازی گلزنی کنند یا به شکلی دیگر برای تیم مؤثر 
باشند آن وقت کم کاری و ناتوانی خود را گردن تیم حریف 
می اندازند. گل محمدی و پیروانی خیلی خوب حاشیه ها را در 
پرسپولیس جمع کردند اما در استقلال سرمربی تیم خودش 
عامل حاشیه بود تا قهرمانی ها به پرسپولیس برسد. تعصب 
ظاهری برخی بازیکنان که می خواهند حمایت تماشاگران 
را جلب کنند آفت فوتبال ما شده، اگر بازی بلد هستید درون 
زمین خودتان را ثابت کنید در فضای مجازی که نمی توان 
بازیکن طراز اول شد. در بازی های بزرگ و سخت به بن بست 
می خورید و ضعف هایتان علنی می شود. همان هفته دوم که 
به برانکارد نیروهای خدوم هلال احمر لگد زد باشگاه استقلال 
باید برخورد لازم را با سرمربی اش می کرد چون او پیش از 
استقلال در دیگر تیم ها نیز تجربه رفتارهای مشابه را داشت 
اما باشگاه استقلال برخوردی نکرد و حکم کمیته انضباطی 
هم خیلی بازدارنده نبود. نمی دانم کدام دلالی ساپینتو را به 
استقلال آورد تا این مربی تیمش و هودارانش را عصبی کند 
و مقابل بیشتر تیم های لیگ برتر قرار بگیرد. مشکل استقلال 
فقط و فقط ساپینتو بود وگرنه با این همه بازیکن خوب، 
قهرمانی از دست استقلال پر نمی کشید. هرچند در تیم 
فقدان بازی ساز حس می شد و در خط دفاعی هم ایرادهایی 
وجود داشت ولی به اندازه ای که یک تیم برای قهرمانی بازیکن 
می خواهد در استقلال بازیکن بود. اگر سرمربی استقلال 
ایرانی بود و با این همه بازیکن به قهرمانی نمی رسید، چنین 
رفتارهایی هم کنار زمین می کرد بدون شک منتقدان زیادی 
در میان پیشکسوتان و طرفداران داشت و باشگاه هم سرمربی 
را جریمه می کرد ولی با ساپینتو مماشات بسیار زیادی کردند. 

ناصر ابراهیمی پیشکسوت و مربی سابق 
پرسپولیس در خصوص قهرمانی این تیم در 

لیگ برتر و جام حذفی صحبت کرد. 
  در خصوص قهرمانی پرسپولیس در 

سه جام امسال چه نظری دارید؟
 این فصل پرسپولیس من را یاد تیم سال 
۷۸ انداخت که با علی پروین در آن سال هم 
لیگ را بردیم و هم جام حذفی را. آن زمان 
مثل الان مد نبود بگویند سوپرجام هم داریم 
و آن را بفرستند دم در باشگاه ولی خب الان 
چنین چیزی اضافه شده است. به مجموعه 

تیم تبریک می  گویم. 
  در مورد عوامل قهرمانی پرسپولیس 

در این فصل توضیح می دهید؟
 چند عامل دست به دست هم داد تا این 
اتفاق رخ دهد. اولینش مدیریت خوب 
باشگاه بود. از شخص مدیرعامل گرفته 
لجیستکی  مسائل  که  هیات مدیره  تا 
و زیرساختی را برطرف کرده و در نقل و 
انتقالات هم یارگیری خوبی انجام شد. عامل 
بعدی مدیریت مالی بود. مدیریت مالی یک 
کار گروهی در تمام مجموعه است. یعنی 
مدیرعامل به موقع پول بازیکن را بدهد و از 
آن سو اگر هم احیانا پول بازیکنان دیر شد 
آنها صبر و تحمل داشته باشند و انگیزه شان 
را از دست ندهند و کادرفنی هم اجازه ندهد 
این مشکل به تیمش ضربه بزند. موضوع 
بعدی هم مساله سرپرستی کنار تیم است 
که هم افشین پیروانی و هم کریم باقری 
به خوبی مجموعه را مدیریت کردند. عامل 
بعدی کادرفنی و در رأس آنها یحیی گل 
محمدی است و در نهایت هم بازیکنان و 
عملکرد خوبشان دست به دست هم دادند تا 

یک مجموعه موفق شود. 
  در مورد مقایسه این تیم با تیم سال 

1378 چه نظری دارید؟
 این تیم به هیچ وجه با آن تیم قابل مقایسه 
نیست. بازیکنانی در تیم مان داشتیم که 
در تاریخ فوتبال ایران کم نظیر هستند و با 
احترام به این تیم من در حد تیم خودمان 
نمی دانم و اگر این دو تیم با هم بازی 

می کردند تیم ما با اختلاف برنده می شد. 

بهزاد داداش زاده
کارشناس فوتبال 

ابراهیمی: 
شاگردان یحیی

 با تیم سال 137۸
لجبازی هیات مدیره با خصوصی سازی؟!لجبازی هیات مدیره با خصوصی سازی؟! قابل مقایسه نیستند 

حاشیه های مجامع حاشیه های مجامع 
سرخابـــی هاسرخابـــی ها

شکست والیبال ایران در اولین گام لیگ ملت ها 


